

Highlight of deacon board meetings from October to December 2024

2024 年 10-12 月執事會議摘要

- **A Mission discovery meeting was hosted on Nov 18 with some leaders**

與一些事工領袖於 11 月 18 日舉行了一次異象發掘會議

- **Volunteer survey for CM and EM will be done before year-end**

中文及英文義工調查將會於年底前完成

- **Approved emergency replacement of furnace of around \$7,000**

通過暖爐緊急更換費用 7000 元

- **Approved inspection of folding chairs and throwing away 67 broken ones. Approved purchase of 50 new chairs of around \$1,000 to be used in fellowship hall and stored in the library closet.**

通過全面檢查摺凳及拋棄 76 張損壞了的摺凳,及購買 50 張新摺凳在團契廳使用,並收納在圖書館的牆櫃內,費用約為 1000 元

- **Approved Tony Lam and Valerie Lai as deacon election candidates (eventually as elected deacon after voting count)**

通過林少東弟兄及黎陳穎樂姊妹為執事候人(並最終於選舉中當選)

- **CM discipleship leader will step down and position will be vacant in 2025**
中文部訓練事工領袖將會御任, 崗位於 2025 年懸空
- **CM AV and IT, Mission, Evangelical, House Affair, and Fellowship lead will remain the same**
中文部影音、資訊、總務組; 差傳、傳道、及團契事工領袖仍留任
- **CM caring will have no leader but Albert as contact person**
中文關顧事工仍沒有事工領袖, 黃世顯 Albert 弟兄為聯絡人
- **Children ministry will step down and position is vacant in 2025**
兒童事工領工會御任, 崗位於 2025 年懸空
- **Pastor Helena is back for 10 hours/week and work will be focused on Trek and Genesis.**
沈碧韻傳道已復職每週 10 小時工作, 職責主要集中於 Trek 及 Genesis 青少年團
- **EM worship leader will remain the same and Coleman will be community time lead, Angus as discipleship lead, while small group lead position is vacant**
英文部崇拜事工領袖仍保持不變, 而 Coleman 將成為社群相交時間領袖, Angus 為門訓事工領袖, 小組事工領袖崗位仍懸空

- **2025 Theme will remain the same “Awaken to God’s Love, Arise to Church”**
2025 年主題繼續為「回歸上帝、委身神家」
- **We will practice the breath prayer**
我們會學習「呼吸式禱告」
- **In 2025, we will read the Torah (five books of Moses) in one year**
我們將會於 2025 年一年內完成閱讀摩西五經
- **In 2025, we are planning to celebrate BPGC 35th anniversary and have a celebration Sunday on Sep 7, 2025. A celebration banquet in June.**
在 2025 年教會計劃有 35 年週年慶祝,並於 9 月 7 日舉行慶祝主日,於 6 月舉行慶祝晚宴
- **On Jun 7, we will have a sharing mission and vision**
在 6 月 7 日將舉行一異象分享及探討退修